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I N T E R P E L A C J A 

dot. złego stanu ulic, w części jeszcze bez kanalizacji sanitarnej 

 

 Z satysfakcją obserwuje się kolejne inwestycje ZWiK-u m.in. w kanalizację 

sanitarną, ale pragnę przypomnieć o ulicach, ws. których składałam niejeden monit, a 

czekających na nią od nawet dziesiątek lat. Miała ona być w nich zrealizowana w 

ubiegłym roku, jednak z informacji przekazywanych przez Spółkę wynikało, iż 

niezależnie od niej musiała zostać przesunięta na obecny. Proszę zatem mieć to na 

uwadze i traktować je priorytetowo, tym bardziej że i mieszkańcy tych ulic oczekują 

na ich budowę wraz z niezbędną infrastrukturą, aby móc funkcjonować w 

przyzwoitych warunkach. Wobec tego pilne jest także przygotowywanie dokumentacji 

technicznej ich budowy, kiedy wiadomym jest, iż procedury z tym związane są często 

dłuższe niż finalna budowa. 

 

 Są to ulice: Towarowa, Hubala, Przyleśna, Ł.Cieplińskiego, Skrajna, Wiosenna. 

Proszę jednocześnie o remont nawierzchni tych ulic, gdyż w niektórych jej 

degradacja i powstałe wyboje są tak znaczne, że niemal utrudniają przejazd 

wpływając niekorzystnie na zawieszenie pojazdów, nie mówiąc o zwykłym przejściu 

przy deszczowej aurze. A położone swego czasu na części z nich nakładki asfaltowe 

można obecnie nazwać szczątkowymi. 

 Proszę też w kwestii budowy traktować priorytetowo ulicę Wiśniową, ws. której 

niedawno apelowałam po raz kolejny, jak również pamiętać o także już wspominanej 

przeze mnie ul. E.Plater, w której Mieszkańcy m.in. „chodnik” budowali przy własnych 

posesjach we własnym zakresie, stąd jest niejednolity, nierówny. 

  Wnoszę także o naprawę ubytków powstałych m.in. w ul.: Wyzwolenia, 

Spółdzielcza, S.Okrzei, G.Narutowicza, S.Moniuszki, J.Hallera, Wiklinowa, 

I.Krasickiego, Starowiejska. Docelowo, obserwując ich nawierzchnię, prędzej czy 

później będą one wymagały większego remontu. 
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